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Årsmötesprotokoll 26 mars 2023  

Röda Korsets folkhögskola, Skärholmen kl. 10  

 

1. Föreningens ordförande Terje Holmgren förklarade mötet öppnat 

 

2. Mötesdeltagarna förklarade mötet rätt utlyst. 

 

3. Röstlängd (se bilaga 1) och dagordning fastställdes. 

 

4. Val av årsmötesfunktionärer. Till ordförande valdes Björn Åhlin och till sekreterare Ingrid 

Eckerman. Till justerare tillika rösträknare valdes Liisa Korvenranta och Lars Fagerström. 

 

5. Föreningens ordförande föredrog verksamhetsberättelsen som lades till handlingarna. 

Vice ordförande Sanna Vestin föredrog den ekonomiska berättelsen (bilaga 2), 

redogjorde för den ekonomiska utvecklingen sedan 2013, redogjorde för balans- och 

resultaträkning 2022 och lade förslag till budget 2023. 

 

6. Revisorernas berättelse lästes upp av mötesordföranden och lades till handlingarna 

(bilaga 3). Revisorerna tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

7. Balans- och resultaträkningarna fastställdes och lades till handlingarna (bilaga 4, 5). 

 

8. Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för år 2022.  

 

9. Beslut om antalet styrelseledamöter och ersättare. Beslöts att styrelsen 2023 – 2024 ska 

bestå av 13 ordinarie ledamöter och sju ersättare. 

 

10. Till föreningens ordförande valdes Terje Holmgren. 
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11. Val av övriga styrelseledamöter och ersättare skedde med acklamation.  

Till ordinarie ledamöter på två år valdes Liisa Korvenranta, Michael Williams, Aida 

Samani, Pomme Johansson Cervellec, Zahra Hosseiny samt nyval av Diana Mulinari, 

Johanna Arvidsson, Tilda Pontén, Kamal El Salimi.  

Till ersättare valdes Hilda Gustavsson, Jasmine Qasbegi, Lars Fagerström, Lisa Petri samt 

nyval av Ali Zardadi, Sofie Sjölander och Robert Camerini. 

Kvarstår gör Sanna Vestin, Annette Rosengren, Märta Råberg (valda 2022 på två år). 

 

12. Som ordinarie föreningsrevisorer har de tidigare revisorerna ställt upp för omval, dock 

under förutsättning att FARR anlitar en godkänt alternativt auktoriserad 

revisor/revisionsfirma och att man får underlaget i god tid.  

Mötet omvalde som ordinarie revisorer Bertil Olsson, Lammhult och Eva-Maria Väfors, 

Hässelby och som suppleant Lena Lönnqvist, Folkärna.    

 

13. Val av valberedning. Mötet valde Ingrid Eckerman och Björn Åhlin, vilka fick mandat att i 

samarbete med styrelsen ta in två ytterligare medlemmar. 

 

14. Till föreningens säte fastställdes Stockholm. 

 

15. Fastställdes att medlemsavgiften för 2024 ska vara oförändrad. 

 

16. Föreningens ordförande redovisade styrelsens förslag till riktlinjer för den kommande 

verksamheten.  

Mötet beslöt att ge följande medskick till styrelsen: 

- Elisabet Rundqvist påpekar att civilsamhället tagits bort från regeringens remisslista 

och att FARR:s svar därför ej kommer att synas på regeringens hemsida. Förslag att 

remissvarshanteringen lyfts ut från Tidögruppen. Farr måste bevaka regleringsbrev, 

tillsättande av utredningar etc. Remissvaren måste spridas.  

- Ingrid Eckerman anser att många organisationer som skriver under ger större tyngd åt 

en skrivelse. 

- Michael Williams vill att styrelsen ska ha fortsatt kontakt med lokalgrupper via zoom.  

 

17. Mötet förlängdes till 13.45. 

 

18. Styrelsen har inte lämnat några ärende till prövning av årsmötet. 

 

19. Inga motioner har inkommit. 

 

20. - Yrkande från Lars Fagerström att ge uppdrag till styrelsen att uppfylla revisorernas 

krav. Mötet beslöt att ge detta uppdrag till styrelsen.  

- Protokollsanteckning från Hallands asylkommitté som anmäler avvikande mening 
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beträffande styrelsens beslut om att vara medlem i Asylrättscentrum (se bilaga 6).  

- Yrkande Elisabeth Rundqvist att ge styrelsen i uppdrag att se över medlemsavgifternas 

storlek till årsmötet 2024. Mötet beslöt att ge detta uppdrag till styrelsen.  

- Michael Williams framförde årsmötets tack till alla avgående styrelseledamöter.  

- Terje Holmgren framförde styrelsens tack till alla avgående styrelseledamöter och 

förklarade dem välkomna tillbaka (”cirkulär migration”).  

- Mötesdeltagarna avtackade den gamla styrelsen med applåd. 

- Avgående styrelseledamoten Elisabet Rundqvist tackade styrelsen. 

 

21. Mötet förklarades avslutat kl 13.45. 

 

Vid tangenterna     Mötesordförande 

 

 

Ingrid Eckerman     Björn Åhlin 

 

Justerare 

 

 

Liisa Korvenranta     Lars Fagerström 

 

 

 

 


